

INTERMAT

Paris



Visit us at INTERMAT April 20-25, 2015
Paris-Nord Villepinte - France
STAND E5 H 015

SKYJACK

For more information contact +49 (0) 2302 20 26 909 or visit us online at www.skyjack.com

Manufacturer • Constructeur	Stand
Airo	Ext 5 G 012
ATN	Ext 5 J 009
Avant Tecno	Ext 5 B 010
Dingli	Ext 5 J 015
ELS Makine	Ext 5 H 013
Genie	Ext 5 E 010
Haulotte	Ext 5 H 004
JLG	5b F 041
Leguan	Ext 5 B 010
Manitou	5b F 015
Merlo	Ext 5 E 003
Platform Basket	Ext 5 J 017
Skyjack	Ext 5 H 015

We start the tour on the Manitou stand in Hall 5b and the company's radical, revolutionary innovation in the 12 to 14 metre range.

Hopefully the product has not been over-hyped as you make your way over - still in Hall 5b - to JLG which is launching the new 40/46ft straight booms - the 400S and 460SJ - and 45ft 450AJ 4x4 articulated boom. The new models have been completely redesigned

Head outside to the Terex stand where you cannot miss the 180ft Genie SX-180 and seek out the new 33ft Z-33/18 and Z-62/40 articulated booms - now in full production. Also ask about the new SX-150, a lower, slightly less expensive version of the SX-180. Now head over to Airo which has a selection of its diesel and electric booms on display, while next door ELS Makine has its first boom lift - the 43ft AE15. We then



Genie SX-180

with new tough covers, more outreach, higher capacities, faster function speeds, forged axles and new engines. We also expect to see Hybrid versions on the stand.

cross the aisle to see Skyjack's new SJ86T boom lift which has a highly competitive specification but has been designed to be a good deal less complex. Other models from its growing range will show the progress the company has made. Next stop Dingli which is launching two new booms. The first is the 46ft GTBZ16AE direct electric drive boom lift which offers more than seven metres of outreach and an up and over height of 7.89 metres while weighing 6,700kg. The second is the 73ft GTBZ24S telescopic boom with 16.2 metres of outreach and 230kg platform capacity. The unit has a two section telescopic boom and 130 degree articulated jib. Standard specification includes four wheel



Skyjack SG-E secondary guarding system

drive, oscillating axle and Deutz power.

Cross the aisle to see ATN and its beautifully crafted Zebra 12 and Zebra 16 articulated boom lifts before reaching Haulotte which is launching the HA20RTJ, a new 60ft version of the HA16RTJ with a high standard specification and performance. The company is also upgrading other boom models in terms of standard specification and equipment.



Haulotte HA20RTJ

Nous débutons notre visite sur le stand Manitou dans le hall 5B. Le constructeur nous promet une innovation radicale et révolutionnaire dans la gamme des 12/14 m.

C'est beaucoup à en attendre. Nous espérons que vous ne penserez pas « Ho-Hum ? », en vous dirigeant vers JLG également dans le hall 5b. La société lance les nouveaux modèles 40/46' (12/14m.) flèche droite, le 400S et 460SJ ainsi que le modèle de 45' (13,70m.) 450AJ équipé d'une flèche articulée. Les nouveaux modèles ont été complètement redessinés et comportent maintenant des couvercles haute résistance, des vitesses de fonctionnement plus rapides, des

essieux forgés et de nouveaux moteurs. Nous espérons voir une version hybride, exposée. Dirigez-vous vers le stand Terex à l'extérieur où vous ne pouvez manquer le SX 180 - 56m. de Genie mais cherchez les nouveaux 33' (10,05m) Z 33/18 et Z 62/40 à flèche articulée, maintenant en pleine production. Renseignez-vous également sur le SX 150, une version légèrement plus petite et moins chère du SX 180. Continuez votre visite vers Airo pour voir ses modèles à moteur diesel et électrique, et tout à côté ELS Makine expose sa première nacelle AE15 de 15m. Nous traversons maintenant l'allée pour aller visiter Skyjack et son nouveau 28m. SJ86T aux spécifications hautement

compétitives mais qui a été conçu pour être bien plus simple. D'autres modèles de la gamme grandissante, démontreront les progrès réalisés par ce constructeur. Arrêtons-nous maintenant chez Dingli qui lance deux nouveaux modèles : le GTBZ16AE de 16 m. à propulsion directe électrique

qui offre plus de 7 m. de portée et une hauteur de portée de 7,89 m. pour un poids de 6.700kg, et le GTBZ24S, à flèche télescopique de 24m, une capacité de 230 kg à 16.20m. de portée. Cette machine a une flèche télescopique à deux sections et dispose d'une fléchette articulée à 130°. L'équipement standard comprend les quatre roues motrices, un essieu oscillant et moteur Deutz. Traversez l'allée pour aller voir ATN et ses Zebra 12 et Zebra 16, à flèche articulée, très bien dessinés. Nous atteignons Haulotte qui présente le HA20RT, une nouvelle version de 20m du HA16RT, disposant de hautes performances et spécifications. Le constructeur améliore d'autres modèles en termes de spécifications standard et d'équipement.



Dingli GTBZ24S



ELS Makine AE15



JLG 450AJ



AMWP11.5-8100

GTBZ24S

GTBZ16AE
Battery Drive



ZHEJIANG DINGLI MACHINERY CO.,LTD.

Add: No.1255 Baiyun South Road. Leidian Town. Deqing Zhejiang China

Shanghai Bourse Main Board Stock No.603338

Telephone
+86-572-8681688

Fax
+86-572-8681690

E-Mail
export@cndingli.com

Website
www.cndingli.com

Manufacturer • Constructeur	Stand
Airo	Ext 5 G 012
ATN	Ext 5 J 009
Dingli	Ext 5 J 015
Genie	Ext 5 E 010
Haulotte	Ext 5 H 004
JLG	5b F 041
Manitou	5b F 015
Toucan	5b F 041



ATN Piaf 1000R and Piaf 810

We begin this tour on the Haulotte stand where the company is unveiling new versions of its popular Star models - the Star 8 and Star 10 - with new covers, on-board diagnostics and a good deal more.

Over the aisle ATN has a completely new model in the 10 metre Piaf 1010 which should become its best seller. ATN is also unusual in that it builds a range of tracked mast booms useful for soft ground or on sensitive floor finishes. Next door Dingli will have its 11.2 metre AMWP11.5-8100 mast boom on display with three metres of outreach and active pothole protection for increased

ground clearance when travelling in the stowed position. Next we head over to Airo to see the 10 metre V10E, while Genie will have its 10 metre GR26J on show. Built by Manitou the unit is branded, sold and supported by Genie.

Now we head into Hall 5b to see market leader JLG and its Toucan range. If you have not already seen it check-out the 12E plus - compact yet with more than six metres of outreach - but do not expect any new models this year. Finally cross the hall to Manitou to see its VJR models - the 80 and 100 - with their high level of standard specification and finish.



Toucan 12E



Manitou 100VJR Evolution

Cette visite commence sur le stand Haulotte où le constructeur dévoile les nouvelles versions des modèles très populaires : le Star 8 et le Star 10 avec des nouveaux capotages, un système de diagnostic embarqué et plus encore.

En face, ATN présente une machine entièrement nouvelle dans la gamme des 10m. : le Piaf 1010, qui devrait devenir son best-seller. ATN produit également une gamme inhabituelle de mâts droits sur chenilles protégées, utiles sur les terrains mous ou les sols délicats. A côté, Dingli exposera son mât AMWP11.5-8100, disposant d'une portée de 3 m. et une protection active contre les nids-de-poules, pour une garde au sol augmentée lors des déplacements en position

rangée. Ensuite nous nous dirigeons vers Airo pour y voir le V10E de 10m. alors que Genie aura lui son GR26J de 10m. également, construit par Manitou mais dénommé, vendu et assisté par Genie.

Maintenant nous allons au hall 5b pour visiter le leader du marché, JLG et sa gamme Toucan. Si vous ne l'avez pas déjà vu, regardez le 12Eplus, compact, mais avec tout de même six mètres de

portée ; mais ne vous attendez pas à voir des nouveaux modèles. Enfin traversez le hall vers Manitou pour y voir ses modèles VJR - le 80 et 100 - avec leur finition et spécifications de haut niveau.



Haulotte Star 8/10



Manitou 100VJR Evolution



Dingli AMWP11.5-8100

Falcon FS330Z

- * Working height of 33 meters
- * Reaches 19 meter at an up and over height of 11 meters
- * Wireless remote control of all functions

TCA LIFT
Tall Compact Aerial
The original Falcon Spider 29-52 m

www.tcalift.com

ATN

www.atnplatforms.com

**Designer & Manufacturer
of Aerial Work Platforms**

INTERMAT April 20th - 25th
Stand E5 J009
Paris 2015

47400 Tonneins - FRANCE - Tel. : +33 (0) 553 798 320 - Fax : +33 (0) 553 880 107

Manufacturer • Constructeur	Stand
Airo	Ext 5 G 012
ATN	Ext 5 J 009
Avant Tecno	Ext 5 B 010
CO.ME.T.	7 J 087
Cormidi	5a B 063
CTE	Ext 5 C 013
Hinowa	Ext 5 G 015
Ihimer	7 F 113
JLG	5b F 041
Multitel Pagliero	Ext 5 H 016
Platform Basket	Ext 5 J 017
Socage	Ext 5 G 009
Teupen	Ext 5 B 014



ATN Mygale 23

heavy duty spider lift, with 270kg platform capacity and 14 metres outreach. On the adjoining stand **Platform Basket** will have its 33 metre 33.15, along with several smaller models. Back across the aisle **ATN** is introducing its first ever spider lift, the 23 metre Mygale 23, with a telescopic riser, telescopic top boom, and articulating jib. It will be show with its special trailer for easy transport. We now head into Hall 5b to find JLG with its new X26J Plus, a 26 metre spider lift, built by Hinowa, and available with the lithium battery pack.

In Hall 5a you can see **Cormidi** with its spider lift/crane, before making your way to Hall 7, where **Co.Me.T** is launching its first spider lift, the 21.3 metre Leopard with 265kg platform capacity and 10.8 metres of outreach.

Co.Me.T Leopard



We begin the tour on the Teupen stand in outside area 5, to see its new 24 metre Leo 24GT which is based on the Leo 21GT, with its 12 metres of outreach, 250kg platform capacity and adjustable tracks. Also check its new Lithium-ion battery drive system.

On the adjoining France Elévateur stand **CTE** will have at least one of



JLG X26J Plus

its Traccess spider lifts on show, and in the same block Leguan has its new 13.5 metre **Leguan 135** available as a tracked or skid steer version.

We head down the aisle towards Skyjack, to find **Hinowa** and its new 26 metre Lightlift 26.14 with 14 metres of outreach and lithium power pack option. Across the aisle **Socage** is focusing on its vehicle mounted lifts this year and will not show its SJP spiders. Back across the aisle **Multitel** hopes to unveil its all-new 30 metre SMX 300 HD

Nous commençons notre tour par le stand Teupen, dans la zone extérieure 5, pour voir le nouveau 24 GT plus, basé sur le modèle Léo 21 GT, et disposant d'une portée de 12 m., d'une capacité de 250kg sur la plateforme et d'un train de chenilles ajustable.

Regardez plus particulièrement son système de propulsion disposant de batteries au lithium. Sur le stand à côté de France Elévateur, le Constructeur **CTE** présentera au moins une de ses nacelles araignées Traccess. Dans le même bloc, **Leguan** expose son nouveau

Leguan 135 de 13,50 m. disponible soit sur chenilles ou en version pivotante sur pneus.

Nous descendons l'allée vers Skyjack pour découvrir **Hinowa** et son nouveau Lightlift 26.14 disposant d'une portée de 14 m. et en option d'un pack d'alimentation batteries au lithium. En face, **Socage** ne présente pas sa nacelle araignée SJP, bien que, cette année, les nacelles sur camion prédominent. Retraversant l'allée, **Multitel** qui devrait dévoiler son tout nouveau SMX 300 HD, nacelle araignée pour travaux difficiles, d'une capacité



Hinowa Lightlift Lithium-ion

de 270kg sur la plateforme et 14 m. de portée. Sur le stand d'à côté, **Platform Basket** exposera son modèle 33.15 de 33m. et plusieurs autres modèles plus petits. En face, **ATN** lance sa première nacelle araignée, la Mygale 23 de 23 m., équipée d'une flèche et élévateur télescopiques et d'une fléchette articulée. Elle sera présentée avec sa remorque spéciale pour faciliter son transport.

Nous nous dirigeons maintenant vers



Platform Basket 33.15

le hall 5, chez JLG et son nouveau X26J Plus, une nacelle araignée de 26 m. construite par Hinowa et disponible avec le pack batteries au lithium.

Dans le hall 5 vous pouvez voir **Cormidi** et sa nacelle/grue araignée, puis vous diriger vers le hall 7, où **Co.Me.T** lance sa première nacelle araignée, le modèle Léopard, de 21,3m. d'une capacité de 265 kg et 10,80m. de portée.



Teupen Leo 21GT and Leo 24GT

HOLLAND LIFT

innovation at great height

Visit us at

Vertical
days

HYBRID POWERED Emission-free operation

Holland Lift innovates at great height. A tradition that has made us a market leader for 30 years. Our latest scissor lift comes with a parallel hybrid drive system. It is a green machine that meets all your needs:

- Hybrid powered
- Suitable for both indoor and outdoor use
- 27,5 meter working height (90 ft.)
- 1,000 kg lifting capacity (2,204 lbs)
- Drives at full height with maximum load
- Low fuel consumption
- Enables emission-free operation without compromising performance

Holland Lift International bv
Anodeweg 1 • NL-1627 LJ Hoorn • The Netherlands
t: +31 (0) 229 285 555 • e: info@hollandlift.com
www.hollandlift.com

Collé RENTAL & SALES

Your partner for every project

The new generation of
Telehandlers

MAGNI

FOR RENT | FOR SALE



www.colle.eu | info@colle.eu
+31 (0)46 - 45 74 100

Manufacturer • Constructeur	Stand
Airo	Ext 5 G 012
ATN	Ext 5 J 009
Avant Tecno	Ext 5 B 010
Dingli	Ext 5 J 015
ELS Makine	Ext 5 H 013
Genie	Ext 5 E 010
Haulotte	Ext 5 H 004
JLG	5b F 041
Leguan	Ext 5 B 010
Manitou	5b F 015
Merlo	Ext 5 E 003
Skyjack	Ext 5 H 015



ELS Makine
EL 10-T



ATN CX12

We start our tour on the Haulotte stand. Although the company is celebrating 30 years in the access market it has not announced any new scissor lift products.

It is however set to launch at least one surprise which may be a new scissor lift model. Cross the aisle to ATN to see its 33ft CX12 high capacity - 1,100kg - Rough Terrain scissor lift. Now cross the next aisle to China's leading platform manufacturer Dingli where you can see several machines from its slab electric and Rough Terrain scissor ranges. The company is

also celebrating its recent launch on the Shanghai stock exchange and looking for new partners and major accounts. Now head though the Multitel stand to Skyjack, which has its updated slab electric scissors on show but is highlighting its compact hybrid electric Rough Terrain scissor lifts. Cross back over the aisle to Holland Lift to see its 84ft, 1,000kg true hybrid scissor lift. Sadly it will not have its new 103ft 1.4 metre wide model on show, as the first two units have shipped directly to site. In the same block ELS Makine from Turkey has its newly updated EL

electric scissor lifts on show, while Airo from Italy is featuring its 14 metre narrow X14 and the XLP5E.

Next stop Terex to see the 40ft Genie GS4069 Electric/bi-energy Rough Terrain scissor - part of its BE69 range. We now head into Hall 5b to find JLG, with its totally revamped ES range of slab electric scissor lifts, with new steel covers, steel diamond plate platform, slight wider 32 inch overall width and new controllers - the company is also showing the 53ft 5395. Also in Hall 5b is Manitou. Not renowned for its scissor lifts, the company is

however promising a 'game changing' new product which may just be a new scissor lift?



Skyjack SJ 6832 RTE

Nous débutons la visite sur le stand Haulotte. Bien que l'entreprise célèbre son 30ème anniversaire dans le marché des nacelles, elle n'annonce aucun produit nouveau.

Cependant elle devrait avoir au moins une surprise dans sa manche - qui pourrait être un nouveau modèle. Nous traversons vers ATN pour voir sa nacelle ciseaux tout-terrain 12m CX 12 d'une capacité de 1.100kg. Dirigeons-nous maintenant vers l'allée suivante pour visiter le leader des constructeurs de plateformes en Chine, la société Dingli chez qui vous pourrez voir plusieurs modèles de sa gamme de nacelles électriques et tout-terrain. La société célèbre aussi sa récente entrée sur le marché des changes de Shanghai et recherche de nouveaux partenaires. Maintenant, traversons le stand Multitel pour nous rendre chez Skyjack qui présente ses plateformes électriques améliorées, mais met en relief ses plateformes ciseaux tout-terrain, hybrides et compactes.

Remontons l'allée jusque chez Holland Lift pour voir la nacelle ciseau de 27m, réellement hybride. Malheureusement l'exposant ne disposera pas du nouveau modèle de 33m et d'une largeur de 1,40m, les deux premières machines ayant été expédiées directement sur site.

Dans le même bloc se trouve la société turque ELS Makine qui expose son modèle électrique EL, récemment modernisé, alors que l'italien Airo présente la machine étroite X14 avec 14 mètres de hauteur et le modèle XLP5E. Prochaine étape chez Terex où se trouve le Genie GS 4069, machine 14m. électrique/bi-énergie, tout terrain de la gamme BE 69.

Nous nous dirigeons maintenant dans le hall 5B pour y trouver JLG avec sa gamme de ciseaux électriques, entièrement revue, avec des capots acier, des plaques losangées, en acier, une largeur légèrement augmentée

et des nouveaux contrôleurs. Aussi voir le 5395 avec un hauteur de travail de 18m. Enfin toujours dans le hall 5B se trouve Manitou, pas très renommé pour



JLG 5394RT



Genie GS-4069BE

ses nacelles ciseaux. Cependant, le constructeur promet un nouveau produit dans le changement de gamme; il se pourrait que ce soit une nouvelle nacelle ciseaux?

ZT Safety Harness

Award winning fall arrest harness that eliminates the use of groin straps and the damage they can cause. Designed for comfort and usability as daily PPE workwear.

ztsafetysystems
zero trauma the new generation



Find out more about this unique safety harness at www.ztsafety.com



ISOLI New Thinking
New Possibility

See us at
INTERMAT
Paris 2015
Ext 5 J 021



**MEET ALL YOUR
DEMANDS**

no compromise required

**FULL TRUCK
MOUNTED PLATFORMS**

Line from **14** to **36** meters

Find out more www.isoli.com



Manufacturer • Constructeur	Stand
Böcker	Ext 5 E 019
Chastagner	Ext 5 H 011
CO.ME.T.	7 J 087
Comilev	Ext 5 C 022
CTE	Ext 5 C 013
ELS Makine	Ext 5 H 013
France Elévateur	Ext 5 C 013
Isoli	Ext 5 J 021
Multitel Pagliero	Ext 5 H 016
Palfinger Platforms	Ext 5 B 004
Ruthmann	Ext 5 C 016
Socage	Ext 5 G 009
Teupen	Ext 5 B 014
Time France	Ext 5 J 021
Versalift	Ext 5 J 021

Multitel MX270



Ruthmann T480

The French market for vehicle mounted aerial lifts is one of the largest in Europe, as a result Intermat is likely to be a great show for truck mounted innovations and new product launches.

We begin our tour at the **Palfinger Platforms** stand in External area 5. The company is unveiling the next model in its new Jumbo NX series, the 55 metre P550 mounted on a three axle chassis. Based on the award winning P480 it shares most components with its smaller brother, including the lower boom and innovative articulating jib with 240 degrees of articulation, and 400 degrees (2x200 degrees) of platform rotation. The new model gets its extra height from a longer main jib, or top boom - possibly three sections

rather than the two of the smaller model. Outreach during testing was said to be in the region of 40 metres, with a platform capacity of over 300kg. Also on show are some new models from Palfinger Italia.

We now move across to **France Elévateur** where you will find an eclectic mix of new truck and van mounts and special platforms, including the 28 metre 284TBE on an 18 tonne chassis with a telescopic jib and 360kg platform capacity. Also check the innovative Topy 11 van mount, which does not require outriggers or stabilisers, and the 073 PAD tunnel maintenance machine. The company also owns **CTE France** and will have the new Zed 21 and 23 metre articulated boom lifts, completely revamped to offer improved performance and to fit the new heavier 3.5 tonne chassis, whilst complying with the new EN2380:2013 standards.

Cross the aisle to **Ruthmann** to see its new 27 metre telescopic TB270+ which has been completely redesigned and improved to fit the new, heavier 3.5 tonne EURO 6 chassis now coming into production. The new design offers improved performance, including up to 16.4 metres of outreach - almost two metres more than

the machine it replaces. Intermat is also the first chance to see the production version of the 48 metre T480, with an improved specification compared to the pre-launch statistics. The machine has been designed for a two axle chassis, but the unit on the stand is mounted on a special three axle All Terrain Volvo FMX for rental company SMMI. Finally look for the 54 metre T540 on a four axle Volvo FMX truck, sold to Joly Location.

Keep on towards the demo areas for **Comilev**, which produces a wide range of specialist platforms, mainly aimed at the fire/rescue market and utilities. It also runs a rental division, which will be represented on the stand.

We now head past Terex to **Socage**, to see the 12 metre forSte 12VT van mounted lift with a mobile workshop aimed at the utility market. A new version of the 18 metre forSte T418 telescopic, mounted on a new X chassis with fixed rear outriggers can be installed on most chassis, without major modifications. Finally the company is exhibiting its new 75 metre truck 75TJJ, the largest platform it has ever built, mounted on a four axle chassis.

Next stop **Multitel Pagliero** to see the new 16.2 metre telescopic boom MT162 EX which provides a 300kg platform capacity and up to 11.1 metres of outreach, alongside its MX models. Cross the aisle to **Time France** for the new Versalift van mounted and insulated lifts, some celebrating Time's 50th anniversary. Time France also distributes



Socage forSte 75TJJ

Isoli, which is launching the new PNT21JH with 250kg platform capacity, 9.8 metres outreach and 600 degree platform rotation. Also check the 23 metre PNT230 and an all new 16 metre telescopic PT160. Finally we cross over to Hall 7 where you will find innovative Italian manufacturer **Co.Me.T** which will be sure to have something new on show.



CTE Zed 23



Palfinger P480



Ruthmann TB 270+



NACELEXPERT

partenaire d'élévation

+33 557 40 00 21

www.nacelexpert.com



Your nationwide service provider :

- ⊕ 1 expert national network,
- ⊕ 65 service centers,
- ⊕ 90 expert technicians.

All you need for your access platforms !



TOTAL QUALITY COMES FROM ATTENTION TO DETAIL

The reliability of our platforms results from this detail.



GSR SpA // Via Lea Giaccaglia, 5 // 47924 Rimini (RN) // Italy Tel. +39 0541 397811 // sales@gsrspa.it // www.gsrspa.it

Manufacturer • Constructeur	Stand
Böcker	Ext 5 E 019
Chastagner	Ext 5 H 011
CO.ME.T.	Hall 7 J 087
Comilev	Ext 5 C 022
CTE	Ext 5 C 013
ELS Makine	Ext 5 H 013
France Elevateur	Ext 5 C 013
Isoli	Ext 5 J 021
Multitel Pagliero	Ext 5 H 016
Palfinger Platforms	Ext 5 B 004
Ruthmann	Ext 5 C 016
Socage	Ext 5 G 009
Teupen	Ext 5 B 014
Time France	Ext 5 J 021
Versalift	Ext 5 J 021

Ruthmann T480



CTE Zed 23.2JH

Isoli PT160



Nous commençons notre visite chez Palfinger Platforms, dans la zone extérieure 5. La Compagnie dévoile le prochain modèle de sa gamme Jumbo NX, le P550 de 55 mètres, entièrement nouveau, monté sur un châssis trois essieux.

Basé sur le renommé P 480, il partage la plupart des composants notamment la nouvelle flèche articulée sur 240° et une plateforme rotative sur 400° (2x200°). Le nouveau modèle bénéficie d'une plus grande hauteur grâce à une flèche principale et flèche supérieure, plus longue, et comportant trois sections plutôt que deux sur le modèle plus petit. La portée, pendant les essais, est annoncée dans la zone des 40 mètres avec une capacité sur la plateforme de plus de 300kg. Egalement exposés sur le stand, des modèles de Palfinger Italie.

Nous traversons pour aller voir France Elévateur où nous allons trouver une gamme très variée d'équipements sur camion ou fourgon, ainsi que des plateformes spéciales comprenant le modèle 284



Palfinger P200A

TBE de 28 mètres. Avec fléchette télescopique et une capacité de 360kg sur la plateforme, l'ensemble est monté sur châssis de 18 tonnes. A voir également, le très innovant Topy 11 monté sur un van et qui ne nécessite aucun bras de calage ou stabilisateur et, finalement, la machine pour l'entretien des tunnels : la 073 PAD. La Société est également propriétaire de CTE France et présentera les nouveaux modèles Zed de 21 et 23 mètres à flèche articulée, entièrement revus afin d'améliorer leurs performances, permettre le montage sur le châssis de 3,5 tonnes et enfin répondre aux nouvelles normes EN2380:2013.

De l'autre côté de l'allée, nous allons voir Ruthman et son nouveau 27 mètres télescopique, le TB 270+ qui a été complètement

redessiné et actualisé pour pouvoir être monté sur le châssis Euro 6, maintenant en production. Le nouveau dessin amène des performances améliorées avec une portée jusqu'à 16,40 mètres, presque deux mètres de plus que le modèle qu'il remplace. Intermat donne l'occasion de voir pour la première fois la version production du T 480 de 48 mètres, avec de meilleures performances comparées à celles données avant le lancement. Bien que la machine ait été conçue pour

également présente sur le stand. Passant devant Terex, nous nous dirigeons vers Socage qui expose une plateforme, modèle 12 VT, montée sur van équipé d'un atelier et destinée au marché du service utilitaire. Egalement présentée la nouvelle version du modèle de 18 mètres, le T418, télescopique, montée sur un nouveau châssis X avec bras de calage fixes à l'arrière. Socage informe que ce modèle peut être installé sur la plupart des châssis, sans grandes modifications. Enfin, le nouveau modèle de 74 mètres 75TJJ, la plus grande plateforme que ce constructeur n'ait jamais construite, montée sur un châssis quatre essieux. La prochaine étape se fera chez Multitel Pagliero qui expose le nouveau MT 162 EX, une plateforme télescopique de 16,20 mètres, 300kg de capacité et 11,1 mètres de portée.

Traversons l'allée vers Time France pour jeter un œil aux nouveaux Versalift montés sur fourgon, certains célébrant le 50ème anniversaire de Time. Time Francee distribue aussi Isoli, lequel lance le PN21JH d'une capacité de 250kg, 9,80 mètres de portée et 600 degrés de rotation de la plateforme. A voir également le PNT 30 et le tout nouveau PT 160 de 16 mètres, télescopique. Pour finir dirigez-vous vers le Hall 7 un constructeur Italien innovant, Co.Me.T qui est certain d'avoir quelques nouveautés à exposer.

Versalift ETL-36-130-F



être montée sur un châssis à deux essieux, celle exposée est montée sur un châssis spécial, à trois essieux, Volvo FMX tous terrains destinée à la société de location SMMI. Enfin, vous pouvez voir la T540, de 54 mètres montée sur châssis Volvo FMX quatre essieux, vendue à Joly Location.

Continuons vers la zone de démonstration pour visiter Comilev qui produit une gamme étendue de plateformes spécialisées, principalement destinées aux organismes de secours/incendie/services. La division location sera

Versalift LT-90-TB



Isoli PNT 230

